

PTPTN 啓動2022歡慶開齋節活動

Simpan SSPN為國人首選儲蓄



配合今年开斋节的来临，国家高等教育基金局（PTPTN）举办“共同欢庆，齐来储蓄”（Jom Beraya, Jom Menyimpan 2022）活动，以感谢国人选择国家高等教育储蓄基金（Simpan SSPN）作为佳节储蓄的首选。

此活动于2022年4月15日至2022年5月31日期间进行，开放予所有Simpan SSPN储户参与，送出总值约16万令吉的丰富奖品，每一组奖项共有14个州属的幸运儿，当中包括：



	奖品	奖品数量
首奖	50寸4K智能电视机	1位优胜者 x 14个州
二奖	无线吸尘器	1位优胜者 x 14个州
三奖	蒸汽熨斗	1位优胜者 x 14个州
安慰奖	200令吉佳节红包	19位优胜者 x 14个州

参与此活动的储户，只需在活动期间存入最低50令吉的净存款，即可自动获得一次抽奖资格。储户必须确保账户保持活跃（账户未关闭），并且不会在2022年6月1日至2022年6月30日期间，从已存款的任何账户中提款。

Simpan SSPN储户不仅有机会赢取诱人的奖品，还可以享受SSPN储蓄所提供的各种福利和好处，例如每年高达8000令吉的税务减免、伊斯兰保险保护、政府保证的储蓄、具有竞争力且符合伊斯兰教法的股息等。

开设Simpan SSPN账户及存款可通过 www.lovespnn.com 及 myPTPTN 应用程式进行，快速、简单而安全。（MN）

TRANSLATION:

In line with the coming of Hari Raya this year, PTPTN is organising the Jom Beraya, Jom Menyimpan 2022 event to show appreciation to PTPTN's customers who had chosen Simpan SSPN (National Education Savings Scheme) as the main option for their education savings. This campaign runs from April 15th, 2022 to May 31st, 2022. The state level campaign offers prizes worth almost RM160,000 and is open to all depositors of Simpan SSPN. There are 14 state winners in each category, including: Prizes offered include 4K 50 Smart TV for one winner in each state; wireless vacuum for first runner-ups in each state; steam iron for the second runner-ups and 'duit raya' worth RM200 for 19 winners in each state as consolation prize. Depositors are only required to make a net deposit from as low as RM50 during the campaign period and will be eligible for an automatic draw, as well as ensuring the account remains active and does not make withdrawals during the retention period from June 1 to June 30, 2022. In addition, Simpan SSPN depositors who participate in this campaign will get income tax relief on net savings up to RM8,000 per year, takaful coverage, government-guaranteed savings, competitive dividends and Shariah-compliant savings. Opening a Simpan SSPN account and making deposits via www.lovespnn.com and the myPTPTN app is fast, easy and secure.